



# 第四届宁波国际微电影节

## 参赛作者授权书

权利人（\_\_\_\_\_）声明：

1. 参赛作者是参赛作品的合法拥有者，具有全部著作权，并承担相应的法律责任。

2. 参赛作品版权和著作权由作者享有。

3. 现授予：宁波国际微电影节组委会及宁波国际微电影节官网及组委会指定媒体等合作单位，为扩大赛事作品影响进行非营利性传播的下列权利：

（1）被授权方有权在国内、国际范围内，以非营利目的在互联网平台（包括有线及无线）、电视台等第三方渠道上展示、展播、结集出版权利人提交的参赛作品，或用于其它公益宣传与艺术教育等非商业性活动。

（2）被授权方可以全权决定以合理方式对其作品作出管理、发布以及转授权参加第三方电影节等活动（若有获奖，奖金及荣誉归授权方所有），包括但不限于存储、托管、发布、复制、展示、传送、选择性抽出、修改及将其内容部分或全部上传到互联网络平台或任何展示平台终端上。

（3）在取得权利人同意的前提下，被授权方有权在国内、国际范围内对作品进行转授权，以协助权利人作品变现，收入分成按各平台政策另行协商。

4. 授权期限（到期若无授权方书面通知取消授权则自动延续）：

（1）自作品授权日起授予叁年非独家电视播出权；

（2）自作品授权日起授予叁年非独家信息网络传播权；

（3）自作品授权日起授予以上各方叁年非营利性传播的权利。

5. 授权人特别声明：以上的信息真实、有效、完整，（\_\_\_\_\_）享有此授权所列影片（剧本）完整、独立的著作权（或独家信息网络传播权及其转授权权利），有权利按照本协议的规定授权给上文第3条所列单位或机构使用。如有任何第三方就此权利向第3条所列单位或机构主张权利，全部责任由授权人本人承担，并出面解决一切问题，第3条所列单位或机构不承担任何责任；如因以上授权作品相关声明内容不实引起的任何法律责任，由授权人承担。

6. 主办单位及大赛组委会保留对本大赛的最终解释权。

7. 其他特殊情况与大赛组委会联系。电话：0574—56111092

授权作品明细：

作品类(微电影等)	片名	影片类型	时长	授权人姓名	授权人身份证号码

权利人签名（或企业公章）：

授权日期： 年 月 日



# 第四届宁波国际微电影节

The 4<sup>th</sup> Ningbo International Microfilm Festival

## Participants' Authorization Form

The Rights Holder ( \_\_\_\_\_ ) Declares:

1. The author is the legal owner of the entries, has the copyright of all works, and bears the corresponding legal responsibility.

2. The copyright and copyright of the entries shall be upheld by the author.

3. Now awarded: The Organizing Committee of Ningbo International Microfilm Festival, the official website of Ningbo International Microfilm Festival and the media designated by the Organizing Committee to expand the impact of the non-profit dissemination of tournament works with the following rights:

a. The Authorized Party is entitled to the domestic and international level, for non-profit purposes to display, play, and publish the entries submitted by the Rights Holders, or for non-commercial activities such as other public information and arts education on its own platforms or those of a third party.

b. The Authorized Party works in a reasonable manner and participates in activities such as a third-party film festival (in the case of awards, bonuses and honorary credits), including but not limited to storage, trusteeship, distribution, reproduction, presentation, transmission, selectively extracting, modifying, and uploading part or all of its content to the Internet or other display platform.

c. Subject to the consent of the Rights Holder, the Authorized Party has the right to sublicense the works domestically and internationally to assist the Rights Holder in realizing his works. The income shall then be divided according to the Platform policy for further consultation.

4. Period of authorization (expires without the authorization of the written notice of the cancellation of the authorization will continue automatically):

a. Grant three years ' non-exclusive television broadcasting rights from the date of the work authorization;

b. From the date of the work authorization to grant three years non-exclusive information network dissemination rights;

c. From the date of the work's authorization to grant the above parties three years of non-profit dissemination rights.

5. Special statement by the authorized person: The above information is true, valid and complete, (\_\_\_\_\_) has independent copyright (or exclusive Information network dissemination right and its right of transfer), and has the right to authorize in accordance with the provisions of this agreement to the organizations or institutions listed in Article 3 above. If any third party claims the right to the organizations or institutions listed in Article 3, the full responsibility rests with the authorized person.

I bear, and come forward to solve, all problems. The institutions listed in Article 3 do not bear any responsibility. If any liability arises from the incorrect content of the relevant declaration of the above authorized works shall be borne by the authorized person.

6. The organizer and the Organizing Committee reserve the right of final interpretation of the competition and its rules.

7. Any other questions please feel free to contact the Organizing Committee. Phone: +86 0574 56111092

List of Authorized Works:

Category	Film Title	Genre	Length	Name of the Rights Holder	ID No.

Signature: \_\_\_\_\_ Date of Authorization: \_\_\_\_YY\_\_\_\_MM\_\_\_\_DD

---